

10% Off on M FLORIST fresh flower arrangements	M FLORIST 鮮花產品享有九折優惠
<p>About M FLORIST:</p> <p>M FLORIST is an online flower shop formed by a creative and diversified team. We hope to have positive impacts enriching lives of others, working environments, and communities through creative floral art.</p> <p>We provide online bouquet bookings and deliveries. We also provide tailor-made flower bouquet designs and site/event layout services.</p> <p>Our goal is to serve you, providing services in floral art designs that can accompany your every quintessential need in your life.</p>	<p>關於 M FLORIST :</p> <p>M FLORIST 網上花店由一隊富有創造力和多元化的團隊組成，目的是透過創新的花藝，為我們的生活、工作環境及社區帶來積極正面的影響。</p> <p>我們除了提供網上預訂花束、送花，亦設有度身訂製鮮花花束設計及場地佈置等不同服務，期望 M FLORIST 的花藝可陪伴你的每個重要時刻。</p>
<p>Website: https://mflorist.hk/</p>	<p>網站: https://mflorist.hk/</p>
<p>Terms and conditions :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is applicable on flower bouquets, flower boxes, flower jars and flower stands, except in the peak season, 2 weeks before Valentine's day, Mid-autumn Festival, Christmas and Chinese New Year. 2. HKU SPACE ALUMNI who check out with the promo code "HKUSPACE" will enjoy a 10% discount. 3. This offer is valid until 31/12/2023. 4. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts or promotional offers. 5. In case of any dispute, the decision of M FLORIST shall be final, binding and conclusive. 6. For enquiries, please contact M FLORIST at 3157 1118. 	<p>條款及細則 :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 本優惠適用於花束、花盒、樽花及開張花籃，繁忙季節如情人節、中秋節、聖誕節及農曆新年前 2 星期除外。 2. 香港大學專業進修學院校友於結帳時，輸入優惠碼「HKUSPACE」即可享 9 折優惠。 3. 本優惠有效期由即日至 2023 年 12 月 31 日。 4. 本優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。 5. 如有任何爭議，M FLORIST 保留最終決定權。 6. 如有任何查詢，請致電(852) 3157 1118 聯絡 M FLORIST 團隊。